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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ár
az Országgyűlés elnöke részér e

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Balog Zoltán úrnak, az emberi erőforrások miniszteréne k

"Mennyit keresnek valójában a mentőszolgálat dolgozói? "

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A mentőszolgálat a sürgősségi betegellátás egyik legfontosabb eleme . Megfelelő működése
nélkül a sürgősségi betegellátás lényegében összeomlik . A szolgálat ellátása nehéz, fizikai é s
szellemi megterhelést egyaránt okozó munka, ami ráadásul rendkívüli felel ősséget ró a
dolgozóra . Az itt szolgálatot teljesítők bére olyan képtelenül alacsony, hogy állásukat föladv a
szinte bárhová szegődnek is el, kisebb felelősség mellett anyagilag is jobban járnak. A
mentőszolgálat mára jószerével kizárólag az ott szolgálatot teljesít ők elkötelezettsége,
hivatástudata miatt működik — kérdés, hogy meddig .

A kormányzati propaganda azonban a minap közzétette, hogyan emelkedett az egészségügybe n
dolgozók bére az önök hétéves regnálása alatt. Ennek részeként azt közölték, hogy 2010-ben egy
OKJ-s mentőápoló alapbére 173756 ezer forint volt, mára viszont ez 263700 forintra, azaz töb b
mint másfélszeresére nőtt .

Csakhogy az internet korában a blöff ritkán m űködik. Az Országos Mentőszolgálat zárt
Facebook-csoportjában folyó eszmecsere középpontjában, hogy, hogy nem, a fizetések álltak . A
dolgozók pedig arról számoltak be, nem ritkán az átutalásról szóló bizonylatot is beszkennelve,
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hogy a valóságban a kézhez kapott összeg pótlékokkal együtt nemhogy a meghirdetett 263 eze r
forintot nem érte el, de olykor a 2010-es fizetésüknél is alacsonyabb volt . Többségük 150 és 15 7
ezer forint közötti fizetésrő l számolt be .

Kérdezem ezért Miniszter urat:

Hogyan alakult 2017-re a ment őszolgálatnál dolgozók bére? Elérte-e a 263 ezer forintot ?
Ha igen, hogyan lehetséges, hogy a csoportban hozzászólók ennél 100-110 ezer forintta l

kisebb összeg jóváírásáról kaptak elismervényt a bankjuktól ?
Ha nem, miért hazudtak önök, és fő leg miért hitték, hogy az igazság titokban marad ?
Hogyan kívánják önök biztosítani a ment őszolgálat működését, ha — mint az eszmecsere

egyik résztvevője írja — a McDonald's gyorsétteremben egy kezd ő kiszolgáló lényegesen kisebb
felelősség mellett 20 ezer forinttal magasabb bért kap, mint amit a társalgásban résztvev ők
jellemzőnek megjelöltnek?

Miért nem fontos önöknek a sürgősségi ellátásra szorulók élete, egészsége ?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2017. november 14 .

Tisztelettel :

. Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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